

Apakah Habaq? Hangs?

BULETIN USR 2023 | ISU 2



UNIVERSITI
TEKNOLOGI
MARA

Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat & Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh
Pulau Pinang



Hak Cipta @ 2024 Bahagian PJIM&A UiTM Cawangan Pulau Pinang

Hak cipta terpelihara. Buku ini atau mana-mana bahagian daripadanya tidak boleh diterbitkan semula atau digunakan dalam apa cara sekalipun tanpa kebenaran bertulis nyata daripada penerbit kecuali untuk penggunaan petikan ringkas dalam ulasan buku.

eISSN : 3009-1616

Konsep Reka Bentuk & Idea : Pn. Siti Rahimah Rosseli

Dicetak oleh Pusat Percetakan UiTM
Cetakan Kedua September 2024

Diterbitkan oleh:
Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat dan Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh, Pulau Pinang, MALAYSIA

E-mel : pjimapenang@uitm.edu.my

No. telefon : +604-3822840

APA HABAQ HANGPA?

Buletin USR 2023 diterbitkan secara tahunan

Jelajah Kasih

DI MAAHAD TAHFIZ AKADEMI AL-QURAN AS-SYAMIL (AQSA)

Ts. Fairus Azwan Azizan, Ts. Zanariah Abd Rahman



Pengajian Kejuruteraan Awam, Universiti Teknologi MARA Cawangan Pulau Pinang

Pada 2 Disember 2023, satu program khidmat masyarakat University Social Responsibility (USR) telah dijalankan di Maahad Tahfiz Akademi Al-Quran As-Syamil (AQSA) yang terletak di Taman Sejahtera, Bukit Mertajam, Pulau Pinang. Program ini dianjurkan oleh Penang Civil Engineering Student's Society (P'CES) dari UiTM Cawangan Pulau Pinang (UiTM CPP) dengan kerjasama daripada pihak syarikat THB Maintenance Sdn. Bhd. Program ini melibatkan 36 orang ahli kelab P'CES dan 15 staf dari THB Maintenance Sdn. Bhd., serta para pelajar dan kakitangan AQSA.

Tujuan utama program ini adalah untuk membantu membersihkan kawasan sekitar AQSA, memulihara jalan yang sedia ada serta mengecat bahagian luaran bangunan.

Di samping itu, salah satu aktiviti yang dijalankan adalah pemberian sumbangan barangan keperluan dapur kepada pelajar-pelajar AQSA. Melalui program ini, ahli kelab P'CES dapat mempraktikkan skil bekerjasama dalam setiap aktiviti yang dilakukan.

Program ini juga membantu meningkatkan cara berkomunikasi secara berkesan antara para pelajar universiti dengan pihak industri dan juga pihak pusat AQSA. Program ini mendapat sokongan kewangan dan kelulusan daripada Bahagian Hal Ehwal Pelajar (HEP) UiTM CPP dan THB Maintenance Sdn. Bhd., yang telah menyumbang peralatan gotong royong dan bahan untuk mengecat bangunan. Aktiviti gotong royong ini melibatkan lebih daripada 90 orang peserta, termasuk ahli P'CES, staf THB

Maintenance, serta pelajar dan kakitangan AQSA. Aktiviti gotong royong dimulakan seawal jam 9.00 pagi. Majlis penutup diadakan sekitar jam 3.00 petang dengan ucapan daripada mudir AQSA, wakil P'CES, dan wakil THB Maintenance Sdn. Bhd. Persembahan qasidah oleh pelajar AQSA turut memeriahkan majlis. Seterusnya, terdapat satu sesi sumbangan barangan keperluan dapur seperti beras, bihun, telur, susu, kicap, sos, dan gula kepada pihak AQSA. Program ini tamat pada jam 4.00 petang.

Pendedahan kepada pelajar mengenai kepentingan kerjasama sesama ahli dan orang ramai, serta meluaskan jaringan dengan pihak luar termasuk industri, adalah antara matlamat utama program ini.

AktivitiUSR ini juga melibatkan usaha mencantikkan kawasan AQSA, yang mana ia memberikan impak positif bukan sahaja kepada peserta tetapi juga kepada komuniti setempat.

Selain itu, para peserta dari UiTM CPP juga berpeluang untuk beramah mesra dengan pelajar-pelajar AQSA serta berkongsi ilmu kejuruteraan awam. Ini membantu memperkukuhkan hubungan antara peserta program dan pelajar AQSA, serta membuka peluang untuk penukaran pengetahuan dan pengalaman. Di samping itu, sumbangan barangan keperluan dapur kepada pelajar-pelajar AQSA menunjukkan sikap prihatin dan tanggungjawab sosial dalam kalangan peserta program.

Secara keseluruhannya, program khidmat masyarakat yang dianjurkan oleh P'CES dengan kerjasama THB Maintenance Sdn. Bhd. di Maahad Tahfiz Akademi Al-Quran As-Syamil (AQSA) berjaya mencapai matlamatnya. Melalui aktiviti gotong royong dan sumbangan barangan keperluan dapur, program ini tidak hanya membantu mencantikkan kawasan pusat tetapi juga mendidik sifat kerjasama dan komunikasi dalam kalangan peserta. Dengan sokongan daripada pelbagai pihak, program ini memberikan pengalaman berharga kepada semua yang terlibat dan memperkukuh hubungan antara universiti dan komuniti setempat.







**Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat & Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh, Pulau Pinang, MALAYSIA**